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Ordförande hälsade deltagarna välkomna           .  

Dagordningen godkändes med tillägg för övriga frågor enligt nedan. 

§ 2. Kalendariet för 2020 

Fastställdes enligt förslag och kommer att publiceras.   

§ 3. Medlemsmatrikeln/(Smålandsidrotten) RF-SISU Småland 

Efter genomgången av medlemsmatrikeln har ett antal medlemmar debiterats avgift för 

utebliven medlemsinsats.  

Smålandsidrotten har ändrat namn till RF-SISU Småland. 

§ 4. Medlemsinsatser 2020 

Förslag om ändrad rutin för betalning av avgift för utebliven medlemsinsats diskuterades.  

§ 5. Frågor inför träffen med kommunrepresentanter 11/2 

- Utbyggnad av bastu 

- Ombyggnad yttre hamnen 

- Gästhamnens öppettider 

- Norra kajen fri från båtar till sjösättning/torrsättning 

- Status för nya detaljplanen 

- Anläggningsbidrag 

- Industrigatans skick 

 

§ 6. Övriga frågor 

Elförbrukning på uppställningsplatsen. Rickard har på grund av hög elförbrukning 2019 gjort 

en grundlig genomgång av vilka förbrukare som finns på området. Åtgärder diskuterades. 

Nästa nyhetsbrev handlar om temakväll 23/1, kalendariet och intresse för kurser. 

 



Färjestadens Segelsällskap   
832000-3554 

 

Arbetet med årets seglarskolor för både barn och vuxna pågår med framförallt letande efter 

funktionärer 

§ 7. Mötets avslutande 

Nästa styrelsemöte tisdag 11/2 kl 18.00 i FSS Klubbstuga. 

Karin ordnar förstärkt fika. 

Representanter för kommunen bjuds in av Lars A. 

Ordförande avslutade mötet och tackade deltagarna för visat engagemang. 

 

 

 

Vid protokollet Björn Fager 

 

 

Justeras av Lars Ankarsand 


